

image not found or type unknown



Моя семья, это 3 человека: моя мама (Любовь), папа (Игорь) и мой брат (Кирилл).

Мама работает управляющей в одной из сетей продуктовых магазинов. В ее задачи входит контроль и управление магазином, поставки продуктов питания и хозяйственных товаров, так же она ведет контроль за рабочими, которых постоянно надо контролировать.

Папа работает в компании по перевозке грузов. В его задачи входит перевозка товаров на большие расстояния.

Моему брату 5 лет, он ходит в садик и на этом все.

Любимых отдых моей семьи, это отдых на дачи, мама любит там просто отдыхать, мы с братом гулять, а отец жарить шашлыки. Но когда нам не удастся выехать на дачу, то я просто гуляю по городу, а брат с мамой идут в торговый центр, и он там играет в игровых центрах, а мама гуляет с подружками по магазинам или разговаривают о своем в кафе. А папа просто спит дома.

My family is 3 people: my mother (Luboya), father (Igor) and my brother (Cyril).

Mom works as a manager in one of the grocery store chains. Its tasks include the control and management of the store, the supply of food and household goods, as well as the supervision of workers, who must be constantly monitored.

Dad works for a shipping company. Its task is to transport goods over long distances.

My brother is 5 years old, he goes to the kindergarten and that's all.

My family's favorite holiday is a holiday at the dacha, my mother likes to just relax there, my brother and I are walking, and my father is frying kebabs. But when we are unable to go to the country house, then I just walk around the city, and my brother and mother go to the mall, and he plays there in game centers, and mom walks with friends to shop or talk about her in a cafe. And dad just sleeps at home.